
Referat FAU Møllergata skole 09.06.2020 
 
Tilstede: Merit, Eli, Eldar, Snorre, Torbjørn, Christian, Flemming, Lina 
 
34-19/20 Referent- Merit skriver referat 
 
35-19/20 Rektors halvtime 
Rektor informerte om høstens lærerkabal.  
Rektor og Stephanie og Mara fra AKS informerte om at Møllergata skole mister G-AKS for 3 og 4 trinn 
fra høsten 2020. Møllergata skole har de siste fire årene vært med på et prøveprosjekt med gratis 
kjernetid på AKS for 3 og 4 trinn. Det er ikke bevilget midler til at dette kan fortsette til høsten.  
 
36-19/20 godkjenne regnskap-regnskap ble godkjent 
 
37-19/20 G-AKS, status og hva fau eventuelt kan gjøre for å påvirke saken. Det meste av møtet ble 
brukt til å diskutere hvordan vi kan hjelpe i slik at Møllergat kan få midler til G-AKS. Stephanie sender 
over rapporten Aks har laget. Vi kontakter Aftenposten før helgen. Merit stiller på møtet med 
Bydelsutvalget 16.06.20. Ellers prøver vi å kontakte de vi kjenner, som kjenner noen etc. 
 
38-19/20 Førskoledag 16.06 kl 0945-1230. Lina stiller på vegne av FAU 
 
39-19/20 Idemyldring Kristparken 15.06.20. Merit og Eli møter 
 
40-19/20 Oppsummering av årets saker. På grunn av saken med AKS ble det lite tid til dette punktet. 
Men vi er enig i at vi har flere saker som vi må jobbe videre med til høsten. Spesielt behøver vi å få 
gjort mer med Miljøkomiteen. I tillegg er midler til korpset, nettvettdag og undomskoletilhørighet 
saker vi tar opp igjen til høsten. 
 


